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Abstract (en)
1. A lock-key system, particularly for hierarchy lock systems, wherein the keys are provided with an invariable basic profile (7) in the region of the key
facing and with at least two profile formations which cross the centerline (9) of the key and a variation profile being positioned in a section adjacent
to the key spine characterized in that said variation profile (8) includes at least one safety rib profile projecting beyond a lateral face of the key and
that the profile incisions of said invariable basic profile (7) and said variation profile (8) have a rectangular cross section with a width of 0,6 mm and
said incisions being manufactured by use of milling disks.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Schloß-Schlüsselsystem, insbesondere für Verschlußanlagen, bei dem die Schlüssel mit einem invarianten Grundprofil
und einem Anlagen- oder Variationsprofil versehen sind. Um die Abtastsicherheit zu erhöhen wird eine Kombination von Merkmalen vorgeschlagen
und zwar die Anordnung des invarianten Grundprofils (7) im Bereich der Schlüsselbrust (5), die Verlegung des Variationsprofils (8) in den an
den Schlüsselrücken angrenzenden Bereich, die Anordnung von Sperrippen (11) und die Ausbildung der Profileinschnitte (12) mit rechteckigem
Querschnitt.
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